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OTTAWA – The Supreme Court of Canada has today deposited with the Registrar judgment in the following appeal.

The reasons for judgment will be available shortly.


JUGEMENT SUR APPEL

Le 10 mai 2019
Pour diffusion immédiate

[bookmark: _GoBack]OTTAWA – La Cour suprême du Canada a déposé aujourd’hui auprès du registraire le jugement dans l'appel suivant.

Les motifs de jugement seront disponibles sous peu.



37770	Minister of Public Safety and Emergency Preparedness and Attorney General of Canada v. Tusif Ur Rehman Chhina - and - End Immigration Detention Network, Canadian Association of Refugee Lawyers, Defence for Children International-Canada, Amnesty International Canada (English Branch), Community & Legal Aid Services Programme, Canadian Council for Refugees, Queen’s Prison Law Clinic, Egale Canada Human Rights Trust, British Columbia Civil Liberties Association, Canadian Civil Liberties Association and Canadian Prison Law Association (Alta.)
2019 SCC 29 / 2019 CSC 29

Coram:	Wagner C.J. and Abella, Moldaver, Karakatsanis, Gascon, Côté and Brown JJ.

[bookmark: BM_1_]The motion to adduce new evidence is allowed. The appeal from the judgment of the Court of Appeal of Alberta (Calgary), Number 1601-0256-AC, 2017 ABCA 248, dated July 31, 2017, heard on November 14, 2018, is dismissed with costs on the basis agreed by the parties. Abella J. dissents.

La requête sollicitant l’autorisation de présenter une nouvelle preuve est accueillie. L’appel interjeté contre l’arrêt de la Cour d’appel de l’Alberta (Calgary), numéro 1601-0256-AC, 2017 ABCA 248, daté du 31 juillet 2017, entendu le 14 novembre 2018, est rejeté avec dépens conformément à l’entente convenue par les parties. La juge Abella est dissidente.
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